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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-09-03

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet och Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim t. o. m. §10
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Richard Svensson
Utbildningsenhetens ordförande Gabriel Aspegrén t. o. m. §5

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:01!

§2 Val av justerare Ludwig Gustavsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Bemelie yrkar på att adjungera in Gabriel Aspegrén till och med §5.
Beslut: Att inadjungera Gabriel med närvaro- och yttranderätt t. o. m. §5.

§4 Besök av
kårledningskontakt

Bakgrund
Gabriel sitter som utbildningsenhetens ordförande i kårledningen och är vår
kårledningskontakt för i år. Han är här för att etablera kontakten.
Gabriel har med sig bullar och muffins. Han presenterar sig och säger att vi
gärna får kontakta honom om vi har frågor. Han berättar om kårens utskott
samt att kåren har fått en ny VD. VD:n är gammal chalmerist och har suttit
i CCC och HÄKS. Det ska hållas en ”mottagning” för honom där han får gå
runt till sektionerna och göra olika aktiviteter. Vi har fått ett formulär om det.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Bemelie har mailat jättemycket och lyckats låsa upp FL-salarna igen efter att
de låstes på grund av fönsterbråk. Hennes BalNgt hoppade av i söndags, men
kärnstyret och Ludwig har hoppat in för att hjälpa till. Det har bråkats om
Focus med SG Fysik. Uppsala har svarat i mailtråden om höstens SaFT och de
var också intresserade av att ha SaFT digitalt i år, snarare än att ställa in.
Sofia har fixat lite med Focustvisten. Hon höll även stormöte igår. Det verkade
på deltagarna som att de är nöjda med mottagningen än så länge.
David har fixat lite kontoplaner på Visma, kollat på kommittéernas budgetar
och mailat Data om ett gemensamt LOB-tejpinköp men inte fått något svar.
Det verkar som att en majoritet av sektionsmedlemmarna har förlorat massa
access under dagen, så Joseph har pysslat med att försöka lösa det.
Sjemelie har fått en massa save-the-date-grejer inför kommande jämlikhetsmö-
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ten, utbildning i suicidprevention och annat SAMO-relaterat. Hon har även
gjort posters till styretrummet om skräp och till FL-salarna om fönstrena.
Albert har kollat på sociala medier och Ftek, som har varit lite trasigt. Han
har även arrat grillkväll tillsammans med resten av kärnstyret.

§5.2 DP DP har haft en kul vecka med polarsittning och annat. Resten av DP förbereder
maten inför lördag medan Isabella är på mötet.

§5.3 F6 F6 planerar inför sitt sista arr. De har diskuterat sitt utomhusarr, Fest6, och
har ställt in det eftersom det ser ut att bli dåligt väder. De lägger sin energi på
avtackningen istället. De försöka få fler platser i Betonghallen då den är enorm
men med de nuvarande restriktionerna får den bara rymma 60 personer totalt.

§5.4 FnollK Carl uppskattar att FnollK är 75–80 % klara med mottagningen. Just nu är
det en massa nolluppdrag på gång. Saker rullar på.

§5.5 SNF SNF ska arra musikquiz idag. Utöver det har de fått en del frågor om Zoom-
grejer och dylikt såsom vilka som får lov att ansluta till föreläsningar.

§5.6 FARM FARM har arrat räkfrossa och alumnikväll och håller på att kolla på mässor.
De ville ha mässan digitalt men det ville inte företagen. Chalmers andra mässor
planeras vara digitala, men FARM-mässan är först och ligger därför längre fram
i planeringen. De ska se om det går att ha en mindre fysisk mässa.

§5.7 Foc Foc har planerat mek och teambuilding och försökt skaffa ovanliga maskindelar.

§6 Incident Bemelie yrkar på att ta mötet bakom stängda dörrar.
Beslut: Att gå bakom stängda dörrar.
Beslut: Att ge en tillsägelse till en viss sektionsmedlem.

§7 Kommittéernas
budgetar

David berättar att det blir väldigt mycket minus för DP i år eftersom det
antagligen inte blir några pubrundor. Lowe, DP:s kassör, har lagt in en bud-
getpost för pub som är nollställd så att vi i efterhand skulle kunna godkänna
budgetfrångång på den posten istället för att hantera en helt ny budget om
situationen förändras. Annars är budgeten mycket samma som tidigare år. Att
de går minus är inte ett problem eftersom sektionen har gått plus flera år i rad
och borde göra sig av med lite överskott.
Ludwig läser upp en motivering för F6 budget från deras kassör: F6 brukar
gå plus framförallt på gasqueeftersläpp, men på grund av de rådande restrik-
tionerna kommer eventuella eftersläpp vara mycket mindre och inkomsterna
därmed mindre. Resterande arr går de antingen minus eller plus-minus noll
på. De skulle kunna hantera sina förluster genom att höja biljettpriser, sänka
kvaliteten på arr eller låta aspar betala mer under aspningen, men då sektionen
har ekonomiska förutsättningar för att ta smällen föredrar de att inte göra så.
Carl berättar att FnollK har gjort om hela sin budget eftersom nästan alla arr
ändrades på grund av pandemin. Han tror dock att utgifterna knappt är högre
än tidigare år, så slutresultatet skiljer sig inte så mycket.
Tidigare sköttes Focs budget av styret. Gustav har missat att det har ändrats
och vill därför ha tid att kolla genom den budget deras kassör har skrivit.
David yrkar på att godkänna DP:s och F6 budget och FnollK:s reviderade
budget samt att bordlägga Focs budget.
Beslut: Att godkänna DP:s och F6 budgetar och FnollK:s reviderade budget
samt att bordlägga frågan om Focs budget till nästa vecka.
Bemelie undrar över SNF:s budget. David svarar att SNF:s budget står under
styret och att de därför inte behöver få någon budget godkänd.

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2020/21:STYR-06
Styretmötesprotokoll 2020-09-03

Fysikteknologsektionen, Chalmers

§8 Val av
studentrepresentanter för
F:s och TM:s programråd

Bakgrund
Varje år utses två studentrepresentanter för vardera programråd av sektionsmö-
tet. Styret har i uppgift att lägga fram ett förslag på personer till sektionsmötet
i LP1, men det första programrådsmötet sker innan sektionsmötet.
Bemelie har frågat Tobias Gabrielii och Sjemelie om de kan tänka sig sitta i
F:s programråd, och Linnea Hallin och Albert om TM:s dito. Alla tillfrågade
godkänner. För att de ska hinna gå på det första programrådsmötet yrkar
Bemelie på att styret väljer in de tillfrågade i klump å sektionsmötets vägnar.
Beslut: Att välja in Tobias Gabrielii och Emelie Sjögren till F:s programråd
och att välja in Linnea Hallin och Albert Vesterlund till TM:s programråd.
Bemelie tar på sig att kontakta de berörda som inte närvarar.

§9 Styretrummetaccess för
matansvarig i SNF

Bakgrund
SNF förvarar matrelaterade föremål i styretrummet då de inte har ett eget
rum, men deras matansvarig har inte access dit.
Bemelie yrkar på att ge SNF:s matansvarig kortaccess till styretrummet.
Beslut: Att ge SNF:s matansvarig kortaccess till styretrummet.
Sjemelie kontaktar Mijo om beslutet och Joseph ordnar accessen.

§10 Info om Focus och
SG Fysik

Bakgrund
SG Fysik har påstått att de betalar halva hyran för Focus mittdel, vilket är
främmande för sektionen. Prefekten vid deras institution har skickat en ritning
utan sammanhang där halva mittdelen är markerad för att stödja deras på-
stående. Vår utbildningsområdesledare, Nikola, som vi hyr Focus av, har blivit
tillfrågad om situationen men han har inte kommit fram till ett svar ännu.
David påpekar att SG Fysik lär ha cirka 100 medlemmar medan vi har över
800. Weidow har sagt att medlemsantalet inte är så relevant i Chalmers ögon.
Gustav säger att det länge har funnits en önskan om att ta över Hilbert ef-
tersom vi inte har tillräckligt med lunchplatser på Focus. Skulle SG Fysik dela
mittendelen med oss skulle vi ju få ännu färre lunchplatser. Oliver tycker vi
borde förklara det för dem, men Isabella svarar att de inte går att prata med.
Isabella och Sofia påpekar att vårt dispositionsavtal ger oss hela Focus, vilket
krockar med ritningen vi fått av prefekten. Vidare säger Sofia att SG Fysik inte
tycker att vårt dispositionsavtal är bevis nog för att bemöta deras påstående
om att de står för halva hyran.
David uppmanar alla att inte bråka med SG Fysik, även om vi är upprörda
utan hantera situationen ordentligt. Sofia tillägger att vi har kåren på vår sida.

§11 Övriga frågor

§11.1 Störningar på
föreläsningar i ettan

Carl berättar att Weidow och Oliver har sagt att Nollans Zoomföreläsningar
har varit stökiga, då de bland annat skriver olämpliga saker i chatten.

§12 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:11!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Ludwig Gustavsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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